
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 4. juni 2019 

Præstehaven afd. 1. 
 

Tilstede: Rino, Margit, Lise og Susanne (ref) 

 

 

Beboerhenvendelser: 

 

Ingen 

 

Nyt fra afdelingen: 

 

Der er monteret stikkontakter i kælderen ved alle opgangsdørene således at trappevaskerne kan få strøm 

til støvsugning af trapperne inden de vaskes. 

 

Vi konstaterer desværre at et par, formentlig østeuropæere, har taget ophold i vores skralderum i 

vinkelblokken, derfor opfordrer vi til at alle husker at lukke dørene til hhv. kælderen og skralderummet. Vi 

forventer snarest at vores kælderdøre bliver skiftet og at døren der fører ud til Præstevangsvej bliver rykket 

ud så den flugter med bygningen. 

 

 Vi afventer at gyngestativet, der blev stemt for at få opsat på beboermødet i sept., snart kommer op. 

 

Der er store huller i asfalten ved garagerne som vi ønsker lappet. 

 

Boligselskabet har, på opfordring fra beboerne, tidligere spurgt kommunen om det var muligt at få lavet 

chikaner på Præstevangsvej, men uden held. Susanne skriver som alm. borger for at få dem til at kigge på 

om det kan lade sig gøre at få en form for chikaner. Der bliver kørt meget stærkt, specielt er det 

problematisk i sommermånederne. 

 

Nyt fra administrationen: 

 

Der har været afholdt repræsentantskabsmøde, Susanne var desværre forhindret i at deltage. 

 

 

 

Næste bestyrelsesmøde bliver tirsdag den 6. august.  

 

God sommer😊 

  

 

 

 

 

 


